

产品明细/ Product Description

海上撤离系统/MARINE EVACUATION SYSTEM	
型式/Type	: 垂直通道式/Vertical Passage
型号/Model	: HN-MES-VP
容器尺寸/Size of Container	: 2300X1600X2200 mm
通道尺寸/Size of Passage	: Φ 1080 mm
平台尺寸/Size of Platform	: 7180X4780X2500 mm
最大核准人数/Capacity of the System	: 300 Pers
水线以上最大许可存放高度/Maximum Permitted Height of Stowage Above Waterline	: 20 m

批准的图纸和设计计算书/ Approved Drawings and Design Calculations

图纸批准号/ Drawings Approval No. : NJ05A00502

产品认可试验报告/ Approval Test Report

试验报告编号/Test Report No.	: HN-MES-VP-05001
试验报告日期/Test Report Date	: 2006-01-04
试验单位/ Laboratory	: 江苏海宁船用器材厂 Jiangsu Haining Marine Equipment Plant
试验单位地址/ Test Address	: 中国江苏省泰州市经济开发区 Economic Development Zone, Taizhou City, Jiangsu Province, China

产品适用范围/ Application of the Product

水线以上最大存放高度20米。
The maximum height of stowage above waterline is not more than 20m

认可保持条件/ Maintenance Requirements of Approval

1. 型式认可后, 如果产品及其重要零部件的设计、所用材料或制造方法有所改变, 且影响到产品的主要特性、特征; 或产品的性能指标有所更改, 且超过认可的范围, 则有关图纸和文件应经检验机构审批。并在检验机构认为必要时, 经本社检验人员见证有关试验和进行检查, 其结果应能证实仍符合认可条件。
After type approval, if there are changes to the design, materials used or manufacturing method of the product and important components and such changes affect major characteristics and properties of the product, or property indexes of the product are changed and exceed the scope of approval, related drawings and documents are to be examined and approved by the concerned survey office. Where deemed necessary by the survey office, the surveyor to the Society will go to witness relevant tests and conduct inspection and the results should be able to demonstrate compliance with the approval conditions.
2. 工厂的专业质量管理体系应保持有效运行, 并且与认可时一致。如果质量管理体系发生改变, 应经原体系认证机构审核并报本社批准。
The professional quality management system of the factory shall be ensure effective operation, and shall be the same as the situation of approval. If there are any changes to the quality management system, auditing of the original certification organization for quality management system and the society's approval shall be obtained.
3. 认可证书有效期内, 如果出现可能导致本社取消认可的情况, 工厂应及时采取有效的纠正措施。
Within the validity of the approval certificate, if cases occur that may cause the Society to withdraw the approval, the manufacturer should take corrective actions in a prompt and effective manner.
4. 在认可证书有效期内, 本社检验人员可在未经事先通知的情况下对工厂的产品制造过程进行审核, 以验证产品的生产是否符合业经本社批准的图纸和文件。工厂应予以配合。
Within the validity of the approval certificate, the surveyor to the Society may pay unannounced audit to the manufacturing process of the product in order to confirm whether it is in compliance with the drawings and documents approved by the Society. The factory should provide an active cooperation and necessary for the surveyor.

认可后的产品检验方式/ Method of Product Inspection after Approval

按照规范逐件检验的产品/The product inspected one by one in term of the rules:

认可后的产品检验应由本社验船师根据本社规范规定逐件按批准的产品检验计划进行检验, 经检验合格后由本社颁发产品证书。

After approval, product inspection should be carried out one by one by the Surveyor of the Society in accordance with the approved product inspection scheme, and the Product Certificate will be issued by the Society upon satisfactory inspection.

